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RIBE GOLF KLUB 
 

  

Referat 
(Bestyrelsen) 

 Mødenavn: 

Bestyrelsesmøde  

Referatdato: 

24.08.2021 

 Mødedato: 

16.08.2021 

Mødeleder: 

Ib Dam Schultz 

 Mødested: 

Klubhuset 

Mødetid: 

17:00 

Referent: 

Tove Korsholm 

 1.Formanden: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Forretningsudvalg: 

 

 

 

3. Golfudvalg: 

 

4. Næste møde:                                 

 

5. Eventuelt: 

Drøftelse af plannotat efter stra- 

tegidialog med Lars Lundgaard 

den 21. juni 2021. 

 

Etablering af vandingsanlæg. 

Sydjysk Open - ny formand. 

Brev fra et klubmedlem. 

Godkendelse af vandforbrug. 

Færdigmelding af udslagshus. 

Info om momskompensation. 

Frivillig/sponsormatch. 

Opdatering af hjemmesiden. 

Repræsentantskabsmøde DGU.                                                           

Evaluering af regler for gunstart. 

Spørgsmål om Dress Code.  

                         

Økonomirapport 30.06.2021. 

Anden relevant orientering. 

Status for Regionsgolf 2021. 

 

Golf-Yoga i klubben 

 

Fastsættelse af dato. 

 

Diverse emner. 

Deltagere: 

Ib Dam Schultz 

Jørn Wind 

Erling Andersen  

Tove Korsholm 

Thorkild Lauridsen 

Helle Hansen (afbud) 

Vagn Kjær Nielsen 

Ivan Laursen  

Evan Regel  

Jamie Ekins  
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Referat / beslutninger Ansvar 

1. Formanden. 

Bestyrelsen har holdt et temamøde med Lars Lundgaard den 21.06.2021, hvor der blev 

drøftet ideer til udviklingsplan i golfklubben i årene 2021-2025. Mødet er foranlediget af, 

at Ribe Golf Klub er inde i en positiv udvikling og fortsat vil arbejde med fokus på 

fastholdelse af standard og nødvendige forbedringer, som økonomien tillader.  

Ud fra drøftelsen af forslagene fra strategimødet er bestyrelsen enig i at arbejde videre 

med parkering af golfbiler bag ved laden ”under et halvtag” med sider for enderne. 

Forslag om køb af flere golfbiler. Indrette gårdhaven med møbler og forslag til 

overdækning samt varme. Der nedsættes en arbejdsgruppe med formand Vagn Kjær 

Nielsen, en konstruktør/arkitekt, repræsentant fra baneudvalget og Jamie Ekins. 

Arbejdsgruppens opgave er at komme med beskrivelser og tegninger samt et 

anlægsbudget, så der kan søges tilskud fra fonde til etableringen. 

                                 

Bestyrelsen besluttede også, at den eksisterende arbejdsgruppe arbejder videre med 

forslag til indendørs træningsfaciliteter, placering, anlægsbeløb og driftsudgifter, der  

er brugbar til søgning af fonde. Projektet skal primært finansieres af fonde og lignende.  

 

Golfklubbens maskinpark skal opprioriteres. Eventuelt behov for nyanskaffelser for de 

kommende 3 år skal vurderes. Formand for gruppen Erling Andersen, en repræsentant fra 

baneudvalget og greenkeeper. 

 

Der vil ikke blive investeret i parkeringspladsen og vejen ind til klubhuset. Men 

baneudvalget skal forsøge at skabe flere pladser ved at flytte sand og jord, samt eventuelt 

fælde nogle træer i området.  

 

Der skal være bedre introduktion af nye medlemmer og begyndere, ved at forbedre 

beskrivelse af info tavler over banen, forbedre skiltning samt bedre markedsføring. 

Formand for gruppen Evan Regel, Malene Overgaard, Helle K. Hansen og evt. flere. 

 

Markedsføring af træning for børn, juniorer, begyndere, samt eventuelt oprette et lokalt 

golfspil for mennesker med diabetes. Formand for denne gruppe Helle K. Hansen, og 

øvrige i gruppen Anna Grethe Witt, Tove Korsholm og Jamie Ekins. 

 

Fremtidens helhedsorganisation vedr. golfmanager, træner, administrativ medarbejder, 

greenkeepere (forventning om hvilket arbejde frivillige kan udføre). Alle ansatte bliver 

medinddraget i arbejdet via møder med arbejdsgruppen. Formand Ib Dam Schultz, Erling 

Andersen, Jørn Wind evt. flere. 

 

Der blev drøftet greenfee betaling med eventuel forhøjelse af prisen. Aftalerne med 

golfhæftet og rabat for klubberne i det gamle Ribe Amt skal genvurderes. Erling 

Andersen vil gennemlæse aftalerne og kommer med forslag til ændringer. 

                                                                                                                                                                                          

Fra næste sæson 2022 indføres der forsøgsvis 7-8 min. interval ved tidsbestilling mod 

nuværende 10. minutter, for at få flere spillere på banen. 

 

Bestyrelsen besluttede at påbegynde arbejdet med etablering af vandingsanlægget på 

fairways pr. 1. september 2021. Prisen anslåstil 1.300.000 kr. + moms som finansieres 

af kreditforeningslån på 1.000.000 kr. - tilskud på 100.000 kr. fra Norlys - og resten tages 

fra driftskapitalen. Der arbejdes på et hul ad gangen, som så er lukket for spil.    
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 Referat / beslutninger Ansvar 

 1. Formanden. 

Peter Boch har bedt om at fratræde som formand for Sydjysk Open. Formanden har 

takket for hans indsats, og der vil blive søgt efter en ny formand for udvalget. 

 

Brev fra et medlem om dårlig opførsel ved spil på banen blev drøftet. Der opfordres til 

at etikettereglerne overholdes. 

 

Ivan Laursen oplyste, at vandforbrug til banevanding kun mangler formel godkendelse. 

Færdigmelding af udslagshuset på driving range skal anmeldes til Esbjerg Kommune, 

hvilken opgave varetages af CM Byg. Erling Andersen appellerede til, at manglende 

arbejder på træningsbanen bliver færdiggjort. 

 

Erling Andersen oplyste, at der er fremkommet en kvittering på ansøgningen om 

momskompensation fra momspuljen 2021.  

 

Bestyrelsen forbereder den planlagte Frivillige og Sponsormatch, der afvikles den 

04.09.2021 kl. 13:00. 

                                     

Den ny hjemmeside, som klubben fik i foråret 2020 skal opdateres og revideres. Der   

er nedsat en gruppe bestående af Evan Regel, Jørn Wind og Ib Dam Schultz, som vil 

gennemgå hjemmesiden side for side, efter at alle udvalgsformænd har haft mulighed 

for at fremkomme med ændringsforslag. Evan Regel kontakter udvalgsformændene  

om eventuelle ændringer og opdateringer. 

 

Ib Dam Schultz orienterede kort om nyt fra DGU`s repræsentationsmøde, som kan 

læses på DGU`s hjemmeside. 

 

Retningslinjer for gunstart for klubber i klubben, der blev indført ved sæsonstart 2021, 

skal evalueres sidst i denne måned. Formændene for klubber i klubben indkaldes til 

evaluering sammen med Ib Dam Schultz og Helle K. Hansen. 

 

En henvendelse fra et medlem omkring Dress Code i Ribe Golf Klub blev drøftet. 

Bestyrelsen mener ikke dette er noget problem. Det er op til hvert enkelt medlem at 

møde op i en passende påklædning. 

 

2. Forretningsudvalget. 

Erling Andersen foretog en gennemgang af økonomirapport indtil 30.06.2021, som 

bestyrelsens medlemmer i forvejen havde fået tilsendt. Rapporten viste et positivt 

resultat, som holder sig pænt indenfor budgettet. Der blev redegjort for status for 

baneudviklingsplanen og investering i driftsmidler, som har stillet ret store krav til 

likviditeten. Udover alene at fokusere på udvikling, har vi også behov for at rette 

blikket hen imod en konsolidering. 

                                                                                         

Den 30.06.2021 har klubben 875 medlemmer mod 862 ved årets begyndelse. 

 

Der blev gjort foreløbig status for Regionsgolf. Slutspillet er færdigt og man afvikler i 

øjeblikket Regionsfinaler, hvortil tre hold har kvalificeret sig til. Når Landsfinalerne er 

afviklet i september 2021vil der komme en ny udmelding omkring Regionsgolf. 
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Referat / beslutninger Ansvar 

3. Golfudvalg. 

En forespørgsel fra et medlems kæreste, om at få startet et yogahold, bestående af 5-8 

personer, der træner på måtter i klubhuset i vinterhalvåret efter kl.16:00, blev godkendt.  

  

4. Næste møde. 

Mandag den 06.09.2021 kl. 17:00 (Bestyrelsesmøde). 

 

5. Eventuelt.  

Ingen emner til behandling.                                                                   

HH 

 

 

       

IDS 

      

 

IDS 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

    

 

 

 

 

 

 

 

 



 5 

 


